
Na napakah se učimo
Ni natn vseeno, da vsako leto

prenekateri Ijubljanski malček
ostane brez primernega dopoldan-
skega varstva, da se šolarji učijo v
premajhnih prostorih, poskrbeti
nameravamo za prizadete občane
pa tudi za tiste, ki 5e sploh nlso
pokukali v svet.

Hkrati s svojo humano odločitvi-
jo pa moramo poskrbeti, da bo
zbrani denar, ki ga ni nikoli prereč,
res pametno in gospodarno nalo-
žen. V desetih letih smo si nabrali
precej izkušenj, ki jih moramo zdaj,
ob svoji ponovni odločitvi pretehta-
ti in upoštevati.

Obiska/i smo novo osnovno Solo
Maksa Pečarja na Črnučah Vsi jo
imenujejo nova, čeprav je bila zgra-
jena iz sredstev drugega samopri-
spevka Ijubljanskih občin že pred
tremi leti.

»Zelo smo se razveselili,- je za-
čela pogovor ravnateljica šole Mi-
lena Gosnarjeva. » ko smo lahko za-
čeli s poukom v novem objektu s 16
učilnicami, tehnično delavnico.
trimskim kabinetom, telovadnico
ter kuhinjo z jedilnico. Že od leta
1975 smo namreč zaradi premaj-
hne stare osnovne šole Maksa Pe-
čarja »gostovali- po bežigrajskih
šolah in v črnuškem.vrtcu Objekt
je bil sicer ie takrat malo premaj-
hen, tako da smo hodnik začasno
predelali v dve manjši učilnici.

Poudariti moram. da je šola arhi-

tekturno zelo funkcionalno načrto-
vana, saj bo celotni objekt nekoč
mogoče podaljšati z dograditvijo
dvanajstih učilnic za razredni pouk,
šestih učilnic za predmetni pouk in
velike telovadnice V srednjeročnih
načrtih te gradnje še nismo predvi-
deli. pač pa je v dokumentu napisa-
no, da bo zrastlo v Črnučah do leta
1985 675 oovih stanovanj, kar po-
meni tudi nove šolarje, predvsem
prvošolčke Na Črnučah namerava-
mo v tem srednjeročnem obdobju
zgraditi z sredstvi, zbranimi s tret-
jim samoprispevkom, tudi vrtec za
za 110 otrok. NaSa šola bo pretesna
ze prihodnje leto, saj se bo v prve

razrede vpisalo za en oddelek več
cicibanov kot letos

Zato podpiramo tretji samopri-
spevek Ijubljanskih občin saj bo-
mo le s solidarnostjo vseh Ljubljan-
čanov, ki naj seže preko občinskih
meja, zagotovili mladim brezskrb-
no mladost, starim pa srečno sta-
rost.

Poleg tega pa fiutim dolžnost,- je
poudarila Milena Gosnarjeva, >da
na podlagi naših izkuienj svetuje-
mo, ka>o bi lahko gradili ie bolj
gospodarno in uporabno.

Menim, da bi z enotnimi načrti
objektov, ki bi jih lahko večkrat po-
novili. prihranili prenekateri dinar.

Na naši šoli smo imeli veliko pro-
blemov z zamakanjem enokapne
strehe, ki je šele letos dokončno
popravljena. Poleti pa je zaradi pre-
slabe toplotne izolacije temperatu-
ra v nekaterih učilnicah dosegla tu-
di 38 in 39 stopni) Celzija Na napa-
kah se ufiimo zato je prav, da opo-
zorimo nanje.

Vse to pa ni ovlralo življenja na
ioli. Učenci se poleg rednega pou-
ka udeležujejo tudi Stevilnih intere-
snih dejavnosti Zaživeli so kultur-
no umetniSki, poljudno znanstveni,
in tehnični krožek; naSi učenci so
uspešni športniki. planinci in ta-
borniki. Vsako leto se množično
pomerijo tudi v tekmovanju za bral-
no značko ter v Veseli Soli. Najraje
se zbirajo v šolski knjižnici.

Letos smo za sedmo in osmošol-
ce v dogovoru z bežigrajskimi de-
lovnimi organizacljami: IMP tozd
Proizvodnja dvigal, Energoinvest,
Elma ter Imko organizirali obvezno
dvodnevno delo v neposredni proi-
zvodnji. Učenci se bodo spoznali s
številnimi novimi poklioi in samou-
pravljanjem v organizacijah zdru-
ženega dela. Tako bo tudi njihova
odločitev za nadaljnje šolanje v
srednjem usmerjenem izobraževa-
nju veliko lazja -VIDA PETROVČIČ


